
Nagekomen antwoorden op vragen die zijn gesteld op de bijeenkomsten met 
omwonenden in maart en april 2024:   

1. Een deel van de omwonenden vindt dat er in het participatietraject niet echt sprake was 
van participatie. 

Beweging 3.0 hecht veel waarde aan participatie met buren en andere betrokkenen. We 
willen een goede buur zijn. Het participatietraject zoals dat gelopen is, is voor Beweging 
3.0 nieuw. Hierbij was dan ook sprake van andere verwachtingen, misverstanden en 
fouten. Tegelijkertijd heeft het participatietraject ook veel waardevols opgeleverd; we 
hebben de buren veel beter leren kennen en er zijn door pittig maar juist ook 
constructief overleg aanzienlijke wijzigingen aan de plannen aangebracht. Die opbrengst 
vinden wij vanuit Beweging 3.0 zeer waardevol. 
  
2. Er wordt veel over de ouderen gesproken, maar weinig mét, bijvoorbeeld hoe men wil 
wonen. Hoe weten jullie wat een fijne woonomgeving is? 

Fijn wonen is voor iedereen verschillend en wij zijn dan ook erg nieuwsgierig naar de 
wensen en behoeften van ouderen. De bouwplannen zijn aanleiding geweest om met 
elkaar in gesprek te komen en te blijven. Daardoor leren we elkaar kennen en komen we 
steeds meer over elkaar te weten. Niet alleen over praktische zaken zoals de voortgang 
van de bouw, maar juist ook over wat De Pol en de omgeving voor elkaar kunnen 
betekenen. Wij gaan dan ook graag met u in gesprek over fijn wonen en leven en wat we 
hier gezamenlijk aan kunnen bijdragen. 
  
3. Hoeveel in- en uitgangen komen er vanaf de Vetkamp? En is het mogelijk om twee 
ingangen te maken? Dit terrein is bereikbaar via één smalle weg die levensgevaarlijk is op 
sommige momenten. De gemeente moet goed nadenken wanneer De Vetkamp wordt 
heringericht. Ik heb hier zorgen over. 

Het terrein van Zilverstaete, De Pol en Hazehorst kent nu inderdaad maar één in-/uitrit 
die bovendien niet overzichtelijk is. We nemen de verkeersveiligheid en de toegang(en) 
tot het terrein mee in de besprekingen met de gemeente.  

 


